

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 1er avril 1914, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président; MM. Lachapelle, Godfrey et Dupuis.

1.—Soumise une offre de la "Ford Motor Company", de vendre des automobiles à la Ville.

Résolu: D'autoriser l'achat de trois "Ford Model T. Runabouts", au prix de \$625 chacun, livrables immédiatement, pour le Département des Travaux Publics.

Il est en outre

Résolu: De ne pas accepter les soumissions reçues pour la fourniture de Runabouts, et d'autoriser la remise des dépôts aux soumissionnaires.

M. le Commissaire Lachapelle prend son siège.

2.—(19000) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à M. H. Bertrand d'un dépôt de \$125, fait en rapport avec la construction d'un égout dans la rue Sainte-Catherine, des limites de Maisonneuve à 560 pieds à l'Est.

3.—(18724) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: De permettre à M. M. Langlois d'ériger un garage d'automobiles sur le lot No cad. 87117, subd. 3 et 4 quartier La Fontaine, rue Ontario.

4.—(19000) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à M. H. Bertrand d'un dépôt de \$125, fait en rapport avec la construction d'un égout dans la rue La Fontaine.

5.—(19000) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à M. H. Bertrand d'un dépôt de \$125, fait en rapport avec la construction d'un égout dans la rue Adam, des limites de Maisonneuve à 560 pieds à l'Est.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 1st April 1914, p.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair, and Messrs. Lachapelle, Godfrey and Dupuis.

1.—Submitted a letter from the Ford Motor Co. offering to sell automobiles to the City.

Resolved: To authorize the purchase of three Ford Model T. Runabouts, at the price of \$625 each, to be delivered immediately, for the Public Works Department.

It was furthermore

Resolved: Not to accept the tenders received for the supply of Runabouts, and to authorize the refund of deposits to the tenderers.

Commissioner Lachapelle left his seat.

2.—(19000) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund to Mr. H. Bertrand of a deposit of \$125 made in connection with the laying of a sewer in St. Catherine street, from the limits of Maisonneuve to 560 feet eastwards.

3.—(18724) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To allow Mr. M. Langlois to erect an automobile garage on Cad. lot No. 871-17, subd. 3 and 4, La Fontaine Ward, Ontario street.

4.—(19000) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund to Mr. H. Bertrand of a deposit of \$125, made in connection with the contract for the laying of a sewer in La Fontaine street.

5.—(19000) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund to Mr. H. Bertrand of a deposit of \$125, made in connection with the contract for the laying of a sewer in Adam street, from the limits of Maisonneuve to 560 feet eastwards.